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- Još rano letos  smo kupili ogrev, na vreme, jer  kada se približi grejna sezona  tada dosta
poskupi. Uzeli smo 12 metara drva. S’ obzirom na to da se grejemo na dve peći, mislim da je to
sasvim dovoljna količina za ovu grejnu sezonu. Mada to zavisi i od toga koliko će biti hladno, a
to se unapred nikada ne zna.  
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